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 2.12.2024פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בלשכת ראש    2.12.2024פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני ה  

 המועצה. 

 ראש המועצה  -גיל חנניה  משתתפים: 

 

 חברי הנהלה:

 

דפנה לב ארי , שושנית עציון, ענת חולי, מיכל אורון עזני, , אסתי רוז'נסקי,  

 דרור לוי, אביטל תבור, תמיר יונגר., ליאור זיוון, שלומי פרץ

 יגאל שחר שוורצמן  משקיף:

 נטע ארז  נעדרו: 

 גזבר   –אבישי יצחקי  צוות מקצועי: 

 מנהל אגף חק"ר  –ארז אבנר 

 יועמ"ש  –אריאל פישר 

 

 

 על סדר היום: 

 דיון בנושא פרוטוקולים של ההנהלה.  .1

 ציבור.דיון בנושא שימוש במבני  .2

 . 2024עדכון תקציב  .3

 

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,

 גיל חנניה 

 ראש המועצה          
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 החלטות:

 

הנהלת המועצה מאשרת כי פרוטוקולי הנהלה יהוו את עיקרי הדברים וההחלטות  .1

 ויפורסמו באתר המועצה תוך שבוע ימים מיום הישיבה.

  במבני לשימוש בנוגע החלטה לקבל ס"המתנ הנהלת את מסמיכה המועצה הנהלת .2

 עלות ללא לבחירתם בשנה אירועים שני. עדה גבעת בבנימינה ההורים להנהגות חינוך

 .עדה גבעת בבנימינה הציבור לרווחת

 . 2024הנהלת המועצה מאשרת את עדכון תקציב  .3
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 מהלך הדיון:

 דיון בנושא פרוטוקולים של ההנהלה.  .1

דיון    שלאחר  הוחלט  פרוטוקולי  בנושא  כי  מאשרת  המועצה  הנהלת 

המועצה   באתר  ויפורסמו  וההחלטות  הדברים  עיקרי  את  יהוו  הנהלה 

 מיום הישיבה.  תוך שבוע ימים

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

הנהלת המועצה מאשרת כי פרוטוקולי הנהלה יהוו את עיקרי הדברים וההחלטות   -החלטה 
 מיום הישיבה. באתר המועצה תוך שבוע ימיםויפורסמו 

 
 דיון בנושא שימוש במבני ציבור. .2

 אריאל פישר:

 גזבר אבישי 

 הציג חוות דעת משפטית בעניין שימוש במבני ציבור. 

 לנכסי המועצה התשלומים ו  השמאות   מנגנוןהסביר את 

הנהלת המועצה מסמיכה את  לאחר דיון של חברי ההנהלה הוחלט כי   
להנהגות   חינוך  במבני  לשימוש  בנוגע  החלטה  לקבל  המתנ"ס  הנהלת 

עדה.   גבעת  בבנימינה  עד  ההורים  של  שימוש  אירועים  לאפשרות  שני 
 לבחירתם ללא עלות לרווחת הציבור בבנימינה גבעת עדה. בשנה 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

הנהלת המועצה מסמיכה את הנהלת המתנ"ס לקבל החלטה בנוגע לשימוש במבני   -החלטה 
שני אירועים בשנה   אפשרות שימוש של עדחינוך להנהגות ההורים בבנימינה גבעת עדה.  

 לבחירתם ללא עלות לרווחת הציבור בבנימינה גבעת עדה.

 

 . 2024עדכון תקציב  .3

ההנ אבישי יצחקי:  חברי  בפני  את  ה הציג  לשנת  לה  התקציב  דברי    2024עדכון  עם 

 ההסבר. 

מהישיבה  יצאו  חולי  וענת  עזני  אורון  מיכל  ההנהלה  המשך  ל  *חברות 

 פגישות 

 9 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 .2024הנהלת המועצה מאשרת את עדכון תקציב  -החלטה 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה, 

 גיל חנניה 

 ראש המועצה            


